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Sent: Mon 1/4/2021 3:06:54 PM

Subject: RE: Kamervraag Veldman (vandaag)

Received: Mon 1/4/2021 3:06:51 PM

Ha allen,

Nav het antwoord komen er bij mij twee vragen op:

+ De gebreken van CoronlIT zijn de afgelopen tijd merkbaar geweest, hoe is dit systeem doorontwikkeld en kan gegarandeerd
worden dat uitval zoals bij de testregistraties niet voor gaat komen?

« Mocht dat wel het geval zijn, is er dan een back-up beschikbaar zodat wel geregistreerd, dan wel informatie opgevraagd
kan worden?

ven:IEEE (IED EEE mins >

Verzonden: maandag 4 januari 2021 14:39

]BE (2 | @minvws.nl>;

@minvws.nl>; .BR (

Eens (even met [EE erbii want die reageerde daar eerder ook al op dat dat kan en mag)

Verzonden: maandag 4 januari 2021 14:35

Onderwerp: RE: Kamervraag Veldman (vandaag)

EER minvws.nl>;EEEBE EB (ERED)
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamervraag Veldman (vandaag)

Ha collega’s,

Net tijdens bespreking brief met Hugo ging het ook even over wat ik paars heb gemarkeerd. Oorspronkelijk werd daar in de brief

ook naar een mogelijke papieren registratie verwezen (naast wat er nu staat). Omdat GGD daarover viel hebben we het bij één

voorbeeld (applicatie uit de markt) gelaten. Maar die versie heeft de minister niet meer bereikt. Hugo gaf expliciet aan dat hij

prima kan leven met de verwijzing naar papier.

Ik stel daarom voor dat we gegeven de reactie van Hugo toch gewoon de tekst met verwijzing naar papieren registratie laten

staan. En dan ook deze Kamervraag daarop aanpassen.

Tenzij we naar de GGD al hebben laten weten dat we dit aanpassen.

hel
wil jij even laten weten of je hierover al weer met GGD contact hebt gehad en adviseren welke van de twee opties het

est past?

ven: BE IE 16 OD mins>Verzonden: maandag 4 januari 2021 14:22

Aan: [ERED

SO

CC: BEAR ERED

Onderwerp: RE: Kamervraag Veldman (vandaag)

| EE) SEENeinsEEL IE. (EE)
@minvws.nl>

Aldus verwerkt in de set

Dank

groet

van: I GE EEE ninvws.ol>
Verzonden: maandag 4 januari 2021 14:02

san: IE IEE GREED mins EOE OE (NEDNER.ERIE, ED (ENED)
minvws.nl>; @minvws.nl>
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cc: IEENEIENEEE)EE0 invws.ol>
Onderwerp: RE: Kamervraag Veldman (vandaag)

Ik zou de letterlijke tekst van de brief invoegen over decentrale dossiervoering (zie ingevoegd).

van: BEIB IE EEED) minvws.nl>

Verzonden: maandag 4 januari 2021 13:58

2minvws.ni>; ENED, BE (EEE) JEEXERNM© minvws.ni>

Van:BEiE [5122 minvws.nl>

Verzonden:
PL

4 januari 2021 13:10

aan: BE. BE. IE EEE] SEENminvws.n1>;EXER) HR. (ERED) SEEM minvws.n)>
i —tomeVeldman (vandaag)

Hierbij antwoord in set Veldman die vandaag uit moet

Gebaseerd op brieftekst (maar volledigheidshalve check want geen zicht op mogelijke laatste wijzigingen)

Graag jullie reactie,

Groet SRW

Kunt u aangeven met welke ICT-systemen gewerkt gaat worden en of deze systemen up-to-date zijn en er ook functioneel

klaar voor zijn?

Zoals ik in eerdere brieven aan uw Kamer heb gemeld, speelt centrale registratie een

belangrijke rol bij het COVID-19 vaccinatieprogramma en daarmee bij de bestrijding van deze pandemie. Het landelijk systeem voor

verwerking van COVID-19 vaccinatiegegevens op persoonsniveau dat door RIVM is ontwikkeld is het COVID-19 vaccinatie

informatie- en monitoringsysteem (CIMS).

Elke toediener van vaccins houdt een eigen registratie bij. De GGD’en gebruiken het systeem CoronlT voor het registeren van

vaccinaties. Dit is het registratiesysteem dat sinds maart 2020 in gebruik is voor alle registraties rondom het testen. Het

systeem is doorontwikkeld ten behoeve van het proces van (COVID-19) vaccineren.

Huisartsen maken voor het voeren van dossier over hun patiénten gebruik van huisartsinformatiesystemen (HIS-en) of een

praktijkmanagementsysteem. Dit zijn softwareapplicaties waarin huisartsen patiéntgegevens vastleggen. Het medisch dossier

en medicatiegegevens maken integraal onderdeel uit van deze systemen.

Instellingen voor medisch specialistische zorg, zoals ziekenhuizen, die eigen medewerkers vaccineren voeren de registratie

daarvan op allerlei verschillende manieren ui

In de sectoren verpleeghuizen, verstandelijk gehandicapten, thuiszorg en GGZ, bestaan niet overal elektronische

cliéntendossiers die uitwisseling met bijvoorbeeld het RIVM zouden kunnen ondersteunen. Bij die instellingen kan voor de

registratie van vaccinatiedata gebruik worden gemaakt van de bestaande Elektronische Voorschrijf Systemen (EVS). Dit zijn

geautomatiseerde systemen, waarmee langs elektronische en gestructureerde weg medicatie-voorschriften kunnen worden

vastgelegd en waarmee tegelijkertijd onveilige situaties kunnen worden gesignaleerd tijdens het voorschrijven van

geneesmiddelen.
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